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Asekauppiaiden liitto ry kiittää mahdollisuudesta antaa lausunto ampuma-aseasetuksen
muuttamisesta.

Aselupamenettely on ollut kiusallisen monimutkainen ja kallis. Menettely on myös 
kuluttanut turhaan viranomaisten vähiä resursseja. Liittomme mielestä on hyvä, että 
asetus saadaan mahdollisimman nopeasti käsiteltyä ja voimaan yhdessä ampuma-aselain 
kanssa.

Jatkossa tosin toivoisimme, että aselakien ja asetusten muutokset voitaisiin käydä 
yhdessä läpi hyvissä ajoin, koska rakentavia muutosehdotuksia esimerkiksi näin 
myöhäisessä vaiheessa käsiteltävään asetukseen ei järkevällä aikataululla enää saada.
Varsinkin 1.12.2018 voimaan tulevaan lainsäädäntöön on yhteistyötä tehtävä enemmän, 
jotta laista ja asetuksesta saadaan toimiva.

Ampumalain yhteydessä lausuimme, niin kuin moni muukin järjestö, että asetusta 
laadittaessa mukaan olisi otettava myös alan järjestöjä, mutta nämä lausunnot näyttävät 
kerta toisensa jälkeen unohtuvan.

Parempaa yhteistyötä tulevaisuudessa toivoen.
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